
        Warszawa, 9 lipca 2020 r. 

         

Szanowni Państwo,  

1. Zażądam od rządu informacji, dlaczego do dziś nie wdrożył w życie porozumienia  
z 8 listopada 2018 r., w ramach którego Minister Spraw Wewnętrznych i Administracji 
zobowiązał się rozwiązać problem różnego statusu funkcjonariuszy w zakresie 
nabywania praw emerytalnych.  

W mojej opinii takie zróżnicowanie między funkcjonariuszami (rozpoczynającymi służbę 
przed i po 1 stycznia 1999 r.) nie ma żadnego przekonującego uzasadnienia! Przecież to 
nie moment rozpoczęcia służby powinien decydować o zasadach naliczania emerytury. 

2. Przepisy w zakresie ubezpieczeń AC służbowych pojazdów należy zmienić. Pojazdy 
powinny być ubezpieczone przez właściciela (tj. jednostkę kupującą). Obecnie 
obowiązujące przepisy umożliwiają regres w sytuacji w której szkoda (pokryta  
z ubezpieczenia) nastąpiła w wyniku błędu dysponenta. Na jednej z Rad Gabinetowych 
zażądam od ministra spraw wewnętrznych właściwych zmian w tym zakresie. 

3. W skali wydatków państwa na bezpieczeństwo, pokrycie kosztów opieki nad psami 
służbowymi to naprawdę niewielki wydatek. Będę domagał się od ministra spraw 
wewnętrznych odpowiedniej zmiany przepisów i zapewnienia budżetu na opiekę nad 
psami kończącymi służbę. Psy powinny pozostawać ze swoimi opiekunami, tak więc 
opiekunowie – funkcjonariusze powinni otrzymywać dodatek na opiekę.  

 

Z poważaniem, 


